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بیانیه جامعه ورزش برای شرکت در 
انتخابات ریاست جمهوری

جامعه ورزش و جوانان در بیانیه ای با گرامیداشـــت یاد و 
خاطره رئیس جمهور شـــهید و دیگر شـــهدای خدمت از 
مردم ایران اســـامی برای حضور پرشـــور  و شـــعور در این 

عرصه و خلق حماســـه ای ماندگار دعوت کرد.
بسم الله الرحمن الرحیم

چهاردهمیـــن دوره انتخابـــات ریاســـت جمهـــوری، 
برهه ای حســـاس را فراروی ملت شـــریف ایـــران قرار 
داده اســـت تا هر صاحب رأی، با اندیشـــه و تدبیر، در 
انتخابـــی جدیـــد، زمینـــه فعالیت دولـــت را به وجود 
آورده و مشارکت گسترده ای را در عزت و اقتدار کشور 
به منصه ظهور برســـاند. تجلی مردم ســـالاری دینی با 
شور و شعور و اشـــتیاق هموطنان عزیز در همراهی با 
آرمان های امام راحـــل و منویات رهبر معظم انقاب، 
این بار هشـــتمین روز از تیرماه ۱۴۰۳ را به حماســـه ای 
ماندگار تبدیل خواهد کرد تا نام ملت ســـرافراز ایران 
عزیـــز با گرامیداشـــت شـــهید آیت الله ســـید ابراهیم 
رئیســـی رئیس جمهور شـــهیدمان، باز هم به بزرگی 
در تاریخ یاد شـــود. آنچه همـــواره در تاریخ باعظمت 
نظـــام مقدس ایران به نقطـــه  اطمینانی برای عظمت 
این کشور تبدیل شـــده، تعصب و تعهد مردمی است 
کـــه در بزنگاه هـــای مهـــم در هماوردی غیرمســـتقیم 
با دشـــمنان قســـم خورده این نظام، شـــکوه پشتوانه 
مردمـــی ایـــن نظام را در دنیـــا به مرحله بـــروز و ظهور 
رســـانده اند. وزارت ورزش و جوانان، کمیته های ملی 
المپیک و پارالمپیک و ســـازمان بســـیج ورزشـــکاران 
از کلیـــه اقشـــار جامعـــه ورزش دعـــوت می کنـــد تا در 
اســـتمرار حضور شـــکوهمندانه در انتخابـــات، برای 
تعییـــن نهمیـــن رئیس جمهـــور تاریـــخ جمهـــوری 
اســـامی ایران نقش آفرینی ارزنده ای داشـــته باشند. 
بـــه امید فتـــح قله های پیـــروزی برای ملت ســـربلند 

جمهوری اســـامی ایران.
وعده ما: روز جمعه، هشـــت تیرماه از ساعت ٩ صبح 
در شعبه اختصاصی جامعه ورزش و جوانان در تهران 
در ورزشگاه شهید شـــیرودی و شعبه های اختصاصی 

جامعه ورزش در شـــهرهای بزرگ سراسر کشور
 

 ترکیب دختران والیبال 
برای آسیا اعلام شد

ترکیب تیم والیبال دختران جوان برای شرکت در 
رقابت های قهرمانی آسیا اعام شد. بیست و دومین 
دوره مسابقات والیبال قهرمانی زیر ۲۰ سال دختران 
برگزار  ژیانگمن  شهر  در  تیر   ۱۹ تا   ۱۱ روزهای  آسیا 
امروز عازم کشور  و تیم جوانان کشورمان  می شود 

چین می شود.
۱۲ تیم در این مسابقات شرکت می کنند که شاگردان 
پدیده بلوری زاده در گروه سوم با تیم های تایلند و 
ویتنام همگروه هستند. درسا فاح، نگار هاشمی، 
آسیه  طالعی فرخنده،  هدیه  حسن خانی،  شقایق 
 ، ن یا ر غفا ت  ا د سا مبینا  ، ی ر فتخا ا سرا  ا  ، حسنی
د  سپینو  ، جتمند حا یا  پر  ، ضلی فا نه  یحا ه ر سید
دست برجن، رکسانا جدی و سارا بطاء دوازده بازیکن 

تیم ایران هستند.
  

 برنامه بازی های والیبال نشسته
در پارالمپیک

برنامه دیدارهای مرحله گروهی رقابت های والیبال 
۲۰۲۴ پاریس اعام  نشسته در بازی های پارالمپیک 
شد. بر این اساس تیم ملی ایران به عنوان سرگروه 
با تیم های اوکراین، برزیل و آلمان در گروه B رقابت 
می کند که روز جمعه ۹ شهریور ابتدا به مصاف اوکراین 
 ۱۳ با برزیل و سه شنبه  ۱۱ شهریور  می رود. یکشنبه 
A نیز تیم های  شهریور با آلمان بازی دارد. در گروه 
با هم به رقابت  فرانسه، قزاقستان، مصر و بوسنی 

خواهند پرداخت.

 پایان کار پاراوزنه برداری 
با ۶ مدال در جام جهانی

تیم ملی پاراوزنه برداری ایران در جام جهانی گرجستان 
با ۶ مدال به کار خود پایان داد. این رویداد به میزبانی 
تفلیس برگزار شد که در روز پایانی آن مهدی صیادی 
و احمد امین زاده آخرین نمایندگان کشورمان در دسته 
مثبت ۱۰۷ کیلوگرم به روی تخته رفتند. احمد امین زاده 
در حرکت اول خود موفق به مهار وزنه ۲۴۳ کیلوگرمی 
شد. او در حرکت دوم وزنه ۲۴۸ کیلویی را مهار کرد و 
در حرکت سوم نیز وزنه ۲۵۰ کیلوگرم را بالای سر برد و به 
مدال طا رسید. مهدی صیادی دیگر نماینده کشورمان 
در حرکت اول وزنه ۲۱۵ کیلوگرمی را بالای سر برد و در 
حرکت دوم وزنه ۲۲۲ کیلوگرم و در حرکت سوم وزنه 
ایستاد   پنجم  جایگاه  در  و  کرد  مهار  را  کیلوگرم   ۲۲۶

حدادی با استقلالی ها تمرین کرد

تصویری جالب از حامد حدادی کنار بازیکنان استقال 
منتشر شده است. حامد حدادی، اسطوره بسکتبال 
ایران تصویری جالب را از تمرینات خود منتشر کرده که 
در آن مهدی مهدی پور و آرمین سهرابیان، ۲ بازیکن 
استقال هم حضور دارند. مهدی پور و سهرابیان فصل 
قبل جزو بازیکنان کلیدی استقال بودند که در مقطع 
پایانی هم مصدوم شدند و نتوانستند به میدان بروند.
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آیین نامـــه جدید نقل و انتقـــالات در حالی اعام 
شـــد که بر اســـاس آن ســـهمیه بازیکنان خارجی 
در لیـــگ برتر یـــک ســـهمیه کاهش پیـــدا کرده و 
به تعـــداد ۵ بازیکن رســـید. در بنـــد ۶ از ماده ۳۶ 
قوانین جدید سازمان لیگ آمده: »تعداد سهمیه 
بازیکنان خارجی هر باشـــگاه در لیگ برتر حداکثر 
پنج نفر می باشـــد که یک نفر از آنها باید آســـیایی 
)۱+۴( باشـــد. در صورتـــی که هـــر بازیکن خارجی 
بـــدون عذر پزشـــکی )بـــا تشـــخیص ایفمـــارک( 
در کمتـــر از ۴۰ درصـــد دقایق )زمان( مســـابقات 
حضور داشـــته باشـــد، برای فصل بعـــد به همان 
تعداد از ســـهمیه بازیکنـــان خارجی تیـــم مذکور 
کـــم می شـــود. چنانچه باشـــگاه از تمـــام ظرفیت 
بازیکنـــان خارجی با مـــدت قرارداد بیـــش از یک 
ســـال اســـتفاده نمـــوده باشـــد و امـــکان اجرای 
حکـــم مـــاده ۸ مزبور بـــه جهت تعـــارض با اصل 
لزوم قرارداد میســـر نباشـــد، پس از پایان قرارداد 
با هر یک از بازیکنان خارجی، یک ســـهمیه کســـر 
شـــده در اســـتخدام بازیکن خارجی دیگر لحاظ 

شد.« خواهد 

بـــا ایـــن حســـاب به نســـبت ســـال گذشـــته یک 
سهمیه از ســـهمیه بازیکنان خارجی در لیگ برتر 
کســـر شده و این در شـــرایطی هست که براساس 
تصمیـــم کارگروه نظـــارت بر قراردادهـــا، در فصل 
جدیـــد برخاف لیگ گذشـــته، بازیکنـــان لژیونر 
در صـــورت حضـــور در لیـــگ ایران جزو ســـهمیه 
خارجـــی تیم هـــا محســـوب نخواهنـــد شـــد تا به 
ایـــن ترتیب فرصت جذب این دســـته از بازیکنان 

ســـهمیه خارجـــی تیم ها را اشـــغال نکند.

رفع سوءتفاهم درباره دقایق بازی 
خارجی ها

نکته قابل توجه دربـــاره بازیکنان خارجی و تداوم 
ماندگاری این دســـته از بازیکنان در لیگ ایران به 
جز شـــرایط قبلی می تـــوان به دقایـــق حضور آنها 
در لیگ برتر اشـــاره کرد. دقایق حضور خارجی ها 
در مســـابقات لیگ برتـــر در فصل گذشـــته به ۶۰ 
درصـــد دقایق بـــازی اختصـــاص پیدا کـــرده، این 
در حالـــی اســـت که امســـال بـــا کاهش ســـهمیه 
خارجـــی، ۲۰ درصـــد از ایـــن دقایق نیز کم شـــده 
اســـت. گفتنی اســـت اعـــام این بند بـــه صورت 
کلی، سوءبرداشـــت هایی را ایجاد کرده بود مبنی 
بـــر اینکـــه ۶۰ درصـــد همراهی بـــه تعـــداد بازی ها 

تلاش نمایندگان آسیایی برای افزایش سهمیه بازیکنان خارجی

استقلال به دنبال 
ائتلاف با پرسپولیس

مربـــوط می شـــود یـــا بـــه مقـــدار دقایـــق کل 
مســـابقات، که با پیگیری هـــای خبرنگار ایران 
ورزشـــی مشخص شـــد بازیکنان خارجی برای 
تمدید قرارداد خـــود در فصول بعدی در فصل 
بیســـت و چهارم باید در ۴۰ درصد دقایق بازی 
بـــه میدان بروند که این بدان معناســـت که از 
مجمـــوع ۲۷۰۰ دقیقه مســـابقات، یک بازیکن 
خارجی باید حداقـــل در ۱۰۸۰ دقیقه تیمش را 

در میـــدان همراهی کند.

 موافقان سهمیه خارجی
فعلاً فقط استقلال

در ایـــن بیـــن و در ارتباط با ســـهمیه بازیکنان 
خارجی به تازگی مطالبی منتشـــر شـــد مبنی 

بـــر اینکه نماینـــدگان آســـیایی کشـــورمان در 
نامه ای از ســـازمان لیگ درخواســـت کرده اند 
تـــا ایـــن ســـهمیه بـــه انـــدازه یـــک بازیکـــن 
خارجـــی دیگـــر افزایـــش پیـــدا کنـــد. بـــا این 
حـــال پیگیری هـــای خبرنـــگار ایران ورزشـــی 
از اعضـــای هیأت رئیســـه فدراســـیون فوتبال 
حکایـــت از آن دارد کـــه در بیـــن تیم هـــای 
اســـتقال و پرســـپولیس کـــه حضـــور آنها در 
لیگ الیت قطعی شـــده و تیم های ســـپاهان 
و تراکتـــور کـــه از حـــالا حضـــور آنهـــا در لیگ 
قهرمانان قطعی است )البته سپاهان فرصت 
حضـــور در لیـــگ الیـــت را خواهد داشـــت( تا 
بـــه امروز فقط اســـتقالی ها این درخواســـت 
را آن هـــم به صورت شـــفاهی ارائـــه کرده اند. 
هر چنـــد پیگیری ها از باشـــگاه اســـتقال نیز 

حاکی از آن اســـت که مســـئولان این باشـــگاه 
بعد از گرفتن موافقت شـــفاهی باشـــگاه های 
ســـپاهان و تراکتـــور بـــه دنبال همـــراه کردن 
پرسپولیســـی ها هســـتند تا در نامه ای واحد، 
این درخواســـت مهم خـــود را به فدراســـیون 

فوتبـــال ایران ارائـــه دهند.
در هر صـــورت تقابل تیم هـــای ایرانی در لیگ 
الیـــت با تیم هـــای متمول عربـــی می طلبد تا 
فدراســـیون فوتبال با نگاهی ویـــژه و حمایتی 
از نماینـــدگان ایران با این موضـــوع به صورت 
کارشناســـی تر برخـــورد کرده هر چنـــد به نظر 
می رســـد در صورت ارســـال درخواســـت، این 
امر به زودی توســـط هیأت رئیسه فدراسیون 
فوتبـــال بررســـی و نتیجـــه نهایی آن بـــه این 

دســـته از تیم ها اباغ شـــود.

تا به امروز تا به امروز 
فقط فقط 

استقلالی ها استقلالی ها 
این این 

درخواست درخواست 
را آن هم را آن هم 

به صورت به صورت 
شفاهی ارائه شفاهی ارائه 

کرده اندکرده اند

شهاب رستگار
خبرنگار

یکـــی از چالش هـــای اصلـــی فوتبـــال 
ایـــران مســـأله درآمدزایـــی اســـت؛ 
موضوعـــی که باعـــث شـــده تیم های 
لیـــگ برتـــری در برخـــی مواقـــع بـــا 
مشـــکات عدیـــده ای مواجه شـــوند.

 

تبلیغات محیطـــی یکی از اندک منابع 
درآمدزایـــی فوتبال ایران اســـت که به 
واســـطه ضعـــف قوانیـــن تیم هـــا تا به 
امـــروز از دریافت و دســـتیابی به حق 
واقعـــی خـــود در ایـــن حـــوزه محروم 
ماندنـــد و بخش اندکـــی از این درآمد 
. نـــد د کر فـــت  یا ر د ا  ر عظیـــم 
 بـــا ایـــن شـــرایط بـــه تازگـــی کارگروه 

در  قانونـــی  قراردادهـــا  بـــر  نظـــارت 
بـــه  د  خـــو باغـــی  ا لعمل  ا ســـتور د
باشـــگاه ها گنجانده که براســـاس آن 
تمـــام حـــق تبلیغـــات محیطـــی را در 

انحصـــار گرفتـــه اســـت.
تبلیغـــات محیطـــی معمـــولاً در ســـه 
می شـــود.  اجـــرا  مختلـــف  حالـــت 
حالـــت اول بـــه این صورت اســـت که 
ســـازمان لیگ، هر ساله و بعد از پایان 
مســـابقات، میـــزان درآمـــد از محـــل 
تبلیغـــات محیطـــی را به طور شـــفاف 
به باشـــگاه ها اعـــام و ســـهم هر یک 
از باشـــگاه ها را مشـــخص می کند. در 
دومین حالـــت تمام تبلیغات محیطی 
باشـــگاه های  انحصـــاری در اختیـــار 
میزبان قـــرار می گیرد؛ بـــه این ترتیب 
که هـــر باشـــگاه در ورزشـــگاه خانگی 
خود تبلیغـــات محیطی مـــد نظر خود 
را اجـــرا می کنـــد. در حالت ســـوم که 
این حالت در کشـــور ما اجرا می شود، 
باشـــگاه ها و ســـازمان لیگ به صورت 
مشـــترک اقدام به تبلیغـــات محیطی 

می کننـــد. محمدرضـــا کشـــوری فرد، 
لیـــگ در خصـــوص  دبیـــر ســـازمان 
موضـــوع تبلیغات محیطی بـــه »ایران 
اســـاس  »بـــر  می گویـــد:  ورزشـــی« 
آیین نامه ۷۰ درصـــد از درآمد تبلیغات 
محیطـــی مختـــص تیم هاســـت و ۳۰ 
درصد هـــم به فدراســـیون، ســـازمان 
لیگ و هیأت های اســـتانی اختصاص 

می یابـــد.«
او در پاســـخ به این ســـؤال کـــه تیم ها 
از  را  بـــر چـــه اساســـی ســـهم خـــود 
تبلیغـــات محیطی دریافـــت می کنند؟ 
توضیـــح می دهـــد: »ایـــن بر اســـاس 
رتبه بندی اســـت و طبیعتـــاً تیم هایی 
که در جـــدول رده بندی بالاتر باشـــند 
یا تیمی که قهرمان مســـابقات شـــود، 
ســـهم بیشـــتری از تبلیغـــات محیطی 

دریافـــت می کند.«
کشـــوری فرد در پاســـخ به این ســـؤال 
که ســـهم تیم قهرمان از این تبلیغات 
چقدر اســـت؟ بیان می کنـــد: »این را 
نمی دانـــم و بایـــد بـــه آیین نامه رجوع 

و پـــس از آن در این خصوص صحبت 
» . کنم

محیطـــی  تبلیغـــات  بیـــن  یـــن  ا ر  د
موضوعـــی بـــود کـــه در لیگ بیســـت 
و دوم بـــه یـــک چالش بـــزرگ تبدیل 
شـــد. در آن زمـــان برخـــی از تیم هـــا 
همچون اســـتقال خواهـــان دریافت 
حـــق تبلیغـــات محیطی بودنـــد. دبیر 
ســـازمان لیگ در پاســـخ به این سؤال 
کـــه فدراســـیون چـــه برنامـــه ای برای 
عـــدم مواجهه بـــا تبلیغـــات محیطی 
دارد، بیـــان می کنـــد: »باشـــگاه ها از 
قدیم تبلیغات محیطی را به ســـازمان 
لیگ واگـــذار کرده اند و بـــه این دلیل 
خود ســـازمان لیـــگ بحـــث تبلیغات 
محیطـــی را مدیریـــت می کند. ســـال 
در  بـــرای  لیـــگ  ســـازمان  گذشـــته 
اختیـــار گذاشـــتن تبلیغـــات محیطی 
بـــه باشـــگاه ها و شـــرکت ها مزایده ای 
برگـــزار کـــرد امـــا هیـــچ شـــرکت و یا 
باشـــگاهی برای در اختیـــار گرفتن آن 

نشد.« پیشـــقدم 

سهم باشگاه ها از درآمد تبلیغات محیطی چقدر است؟

کشوری فرد: 70 درصد از رقم قرارداد مال باشگاه هاست

فائزه زمانی/ دست شناگران تیم ملی در آب های رم به سهمیه مستقیم المپیک نرسید. 
طبق پیش بینی ها ملی پوشان شنا برای ثبت ورودی مستقیم پاریس کار سختی داشتند 
و نتوانستند مستقیماً راهی پاریس شوند. البته که طبق رایزنی ها شنای ایران از پاریس 
جا نماند و حالا با تک سهمیه وایلد کارت فدراسیون جهانی، یک شناگر راهی المپیک 
می شود. گامر دیانچیان که از رکوردهای شاگردانش در آب های رم راضی نیست، معتقد 
اســـت دلایل زیادی دست به دست هم داده تا این ناکامی به وجود بیاید.  او در این باره 
گفت: »همه به نوبه خود برای گرفتن ورودی مستقیم المپیک تاش کردیم اما متأسفانه 
نشد. باقی تیم ها جوری برنامه ریزی کرده بودند که به ۲-۳ مسابقه اعزام شده و چندین 
شانس برای کسب ورودی مستقیم المپیک داشتند اما ما به دلایل مختلف دقیقه نود 
به انتخابی المپیک اعزام شـــدیم و فقط یک شانس داشتیم. در چنین مواردی فشار 
و اســـترس بیشتر از همیشه اســـت و همین هم تأثیر منفی روی عملکرد ملی پوشان 
می گذارد.« به گفته دیانچیان مدیرفنی خارجی تیم ملی شنا که قرار بود به ملی پوشان 
کمک کند، در حد انتظار نبوده است: »کمی تغییر برنامه داشتیم و مدیرفنی خارجی 
که به تیم ملی اضافه شد در حد انتظار نبود و نتوانست در کوتاه مدت تأثیر موردنظر را 
روی ملی پوشان بگذارد. حالا باید روی نقاط ضعفمان کار کنیم و با جلساتی که برگزار 

می کنیم، اشکال کار را بررسی کنیم.« 
سرمربی تیم ملی از رکورد شاگردانش در انتخابی المپیک به هیچ وجه راضی نیست: 
»از عملکرد ملی پوشان راضی نیســـتم و جا داشت بهتر شنا کنند. مهرشاد افقری در 
مسابقات قبل بهتر شنا کرد و در رم نتوانست رکورد قبلی خود را بزند. سامیار عبدلی 
هم که در آلمان شنا می کرد، یکسری مشکاتی در تمریناتش به وجود آمده بود که به 

پیک بدنی خود نرسیده و در اوج عملکردش نبود.«
به گفته دیانچیان شـــناگر اعزامی به المپیک با ســـهمیه وایلد کارت، سامیار عبدلی 
خواهد بود: »سهمیه وایلد کارت قطعی است. در حال حاضر امتیاز سامیار عبدلی در 
رنکینگ المپیک بالاتر است. طبیعتاً با این شرایط او شناگر اعزامی ما به المپیک خواهد 
بود مگر اینکه به دلایلی مثل ترافیک ماده عبدلی، فدراســـیون جهانی اجازه حضور او 
را ندهد که در چنین شـــرایطی مجبور به اعزام مهرشاد افقری هستیم اما گزینه اصلی 

ما سامیار عبدلی است.«

خ بسکتبال را بچرخانند مربیان داخلی می توانستند چر

توفیق: مربی جدید آرامش تزریق کند
عضو کمیته فنی فدراسیون بسکتبال گفت: از نظر من مهم ترین فاکتوری که مربی 

جدید تیم ملی باید در نظر بگیرد، تزریق آرامش است.
به گفته سعید تابش نیا، سخنگوی کمیته فنی فدراسیون بسکتبال، پرونده مربیان 
ایرانی برای هدایت تیم ملی با پاسخ منفی مهران شاهین طبع و مهران حاتمی بسته 
شد و مذاکرات برای تصمیم گیری در این زمینه با مربیان خارجی ادامه پیدا می کند.
 علی توفیق، عضو کمیته فنی فدراســـیون بســـکتبال با توجه بـــه تغییراتی که بعد 
از برکناری هاکان دمیر ســـرمربی ترکیه ای پیش روی تیم ملی اســـت، گفت: »اگر 
تغییـــرات در جهت آن فرایندی باشـــد که فدراســـیون تعیین و از پوســـت اندازی، 
جوانگرایی و... صحبت کرده است، تصمیم خوبی است. الان قرار است تغییرات 
صورت بگیرد و اگر بتوانیم شخصی را انتخاب کنیم که در مسیر مدنظر فدراسیون 
قدم بردارد، در دو سال باقی مانده از زمان فدراسیون فعلی، پرتی کمتری در زمان 

خود خواهیم داشت و مسیر جوانگرایی و پوست اندازی بهتر طی می شود.«
 او از موافقـــان مربیان داخلی در رأس تیم ملی بـــود: »نظر من این بود که مربیان 
داخلی می توانســـتند چرخ بســـکتبال را بچرخانند. حتی نظرم این بود که افتخار 
هدایت تیم ملی در جام جهانی باید برای مربیان ایرانی باشد ولی متأسفانه مربیان 
ما به دلایل شـــخصی نتوانســـتند ما را همراهی کنند. حالا باید افراد با رزومه و قوی  
را جذب کرد که به بســـکتبال ایران کمک کنند؛ مربیانـــی که آرامش را به تیم های 
ملی ما و خصوصاً تیم ملی بزرگســـالان تزریق کنند. مربی آینده باید بتواند آرامش 

گمشده را در تیم حکمفرما کند.«
 توفیق در پاسخ به این سؤال که با در نظر گرفتن همه شرایط، آیا صرفاً جدایی دمیر 
و آمدن سرمربی جدید می تواند به بسکتبال ایران کمک کننده باشد، توضیح داد: 
»اگر انتخاب درســـتی انجام شـــود بله، چون به هر حال جامعه بسکتبال، رسانه ها 
و کارشناســـان از عملکرد سرمربی قبل رضایت نداشتند و امیدوار بودند که نتایج 

بهتری توسط هاکان دمیر حاصل شود.
 اگر در بین گزینه ها انتخاب درســـتی انجام شـــود، می تواند جامعه بســـکتبال را به 

سمت رشد حرکت دهد.«

صالحی: پائز هیچ شناختی از تیم ملی نداشت

خجالت می کشیم سرمان را بالا بیاوریم

یکی از نکات درخشـــان والیبـــال ایران در رقابت هـــای لیگ ملت هـــای ۲۰۲۴ آرمان 
صالحی بود؛ لیبروی تیم ملی والیبال ایران توانســـت بـــا ۹۰ دریافت موفق به عنوان 
بهترین لیبروی لیگ ملت ها در دور گروهی دســـت پیدا کند. بهترین لیبروی ایران 
و جهـــان می گوید، با توجـــه به نتایج لیگ ملت هـــا، ما بازیکنان تیـــم ملی خجالت 

می کشیم ســـرمان را بالا بیاوریم.
او بـــا توجه به عدم شـــناخت  پائز گفت :»همـــه ما امیدوار بودیم بـــه المپیک برویم 
ولـــی برنامه ریزی هایـــی که انجام شـــد، طـــوری بود که نتوانســـتیم. یک ســـرمربی 
که هیچ شـــناختی از تیم ملی نداشـــت، در ســـال اولـــی که یک تیم ملـــی را هدایت 

می کرد، به ایـــران آمد.«
 ملی پـــوش والیبـــال در ادامـــه تأکید کـــرد:» نمی دانم بـــرای چـــه در هانگژو این 
همـــه بـــه آب و آتـــش زدیم که پـــاداش کســـب کنیـــم. الان آن مبلغ چـــه تأثیری 
در زندگی تـــان دارد؟ بـــا سرنوشـــت والیبـــال ایـــران بـــازی کردیـــد. الان خجالت 
می کشـــیم ســـرمان را بالا بیاوریـــم و به بازیکنـــان تیم های دیگر نـــگاه کنیم. من 
هرچقدر خـــوب بازی کنم، حال دلم خوب نیســـت. بهترین لیبروی مســـابقات 
نـــه، اصـــاً بهتریـــن لیبروی منظومه شمســـی شـــوم، حـــال دلم خوب نیســـت 
وقتـــی تیـــم نتیجـــه نمی گیـــرد. حـــال امیـــر خوش خبر، سرپرســـت تیـــم ملی و 
هم تیمی هایـــم خوب نبـــود . ما یـــک خانواده هســـتیم. یک بازیکن جـــوان مثل 
پوریـــا حســـین خانزاده، به نـــژاد و... به تیـــم ملی دعوت شـــدند و باید بـــه اینها 
یـــک روحیه ای تزریق شـــود. در یک تورنمنت بـــی ارزش مثل هانگژو چـــرا از آنها 
اســـتفاده نشـــد که اعتماد به نفس بازیکن بالا برود و ســـال بعد حداقل یک گیم 
از آنهـــا بازی گرفته شـــود. تنها تورنمنتی که حســـاس نبود، همان آســـیایی بود، 
باید بازیکنـــان جوان را می فرســـتادید و می گفتید تمام تمرکزتـــان روی انتخابی 
المپیـــک اســـت؛ نه اینکـــه بازیکـــن را از اینجا ببـــری هانگژو و بعد هم مســـتقیم 
بـــروی حســـاس ترین تورنمنت. دقیقـــاً به تیم ملی خیانت شـــد و باید حســـرت 
المپیک امســـال را بخوریـــم و تمام تاش مـــان را برای لس آنجلـــس بگذاریم که 
آیـــا دوبـــاره این اتفـــاق می افتد یـــا نـــه. الان بـــه روزی افتاده ایم که فکـــر کنیم آیا 

در لیـــگ جهانی می مانیـــم یا نه.«

محمد محمدی سدهی
خبرنگار

حیـــدر بهاروند، رئیس ســـازمان لیگ در خصوص 
اعتـــراض برخـــی باشـــگاه ها در مـــورد تبلیغـــات 
محیطی گفـــت: »بعضی باشـــگاه ها به مـــا بدهکار 

هم هســـتند. 
مدیران باشـــگاه ها هر دو ســـه ماه یـــک بار پرینت 
حســـاب و کتاب شـــان را می گیرند. دو جلسه نیز 
اخیـــراً برگزار کردیم و اســـناد ارائه شـــده اســـت. 
چیـــز مبهمی وجـــود نـــدارد و هیأت هـــای فوتبال 
و باشـــگاه ها می توانند به ســـازمان لیـــگ بیایند و 
مشـــاهده کنند. براساس دســـتورالعمل سازمان 
لیـــگ، باشـــگاه ها، هیـــأت فوتبـــال و فدراســـیون 
فوتبال درصدی دارند. کدام باشـــگاه گفته اســـت 

من ســـهم نگرفته ام؟«
او در خصـــوص اینکه باشـــگاه ها ســـهم یکســـانی 
دارنـــد و تفاوتـــی بین تیـــم قهرمان بـــا آخر جدول 
نیست، بیان داشـــت: »این در دستورالعمل اشاره 
شـــده اســـت. ۵۰ درصـــد درآمدها به طور مســـاوی 
بین باشـــگاه ها تقســـیم می شـــود و ۵۰ درصد دوم 
۲ قســـمت می شود. قســـمت اول بر اســـاس رتبه  
تیم هاســـت و قســـمت دوم پخـــش تلویزیونـــی. 
مدیـــران باشـــگاه پرســـپولیس دو هفتـــه پیش در 

ســـازمان لیگ حاضر شـــده بودند.«

بهاروند: برخی باشگاه ها به سازمان لیگ 
بدهکار هستند

حضور در انتخابی المپیک فشار زیادی به ما وارد کرد

دیلانچیان:از ملی پوشان راضی نیستم


